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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2018/19:542 Datalagring

Under riksdagens frågestund uttalade statsrådet i samband med en frågestund 
om statsrådets anklagelser och hot mot företaget Bahnhof: ”Vi hade inte stått 
här och diskuterat kraven på lagstiftning om datalagring om telekombolagen 
hade samarbetat med polisen, lagrat dessa uppgifter och under ordnade former 
lämnat dem till Polismyndigheten och Säpo."

Bahnhof och de andra telekombolagen har följt gällande lag vid utlämnande av 
information till polisen. Detta ställer statsrådet som en motsats till samarbete 
under ”ordnade former”.

Min fråga till statsrådet Mikael Damberg är:

 

Vad avser statsrådet med samarbete under ”ordnade former” om det inte är att 
följa svensk och europeisk lag?

………………………………………

Niels Paarup-Petersen (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-15
Besvaras senast
2019-04-24 kl. 12.00


